
БУЖАНСЬКИЙ ЛІЦЕЙ МАР’ЯНІВСЬКОЇ СЕЛИЩНОЇ РАДИ  

ЛУЦЬКОГО РАЙОНУ  ВОЛИНСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

загальних зборів колективу та громадськості 

06.06.2023  № 1 

с.Бужани 

Голова – Заболотна О.Ф. 

Секретар – Шевчук В.Т. 

Присутні – 38 осіб  

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1.  Про вибори голови та секретаря зборів. 

2.  Про вибори лічильної комісії. 

3.  Звіт директора Волянюк М.А. перед громадськістю про   роботу за 

2022-2023 навчальний рік. 

4. Про оцінювання діяльності директора школи Волянюк М.А. шляхом 

таємного голосування.  

 

1. СЛУХАЛИ: 

Сокол Г.Ф., учитель математики, запропонувала обрати шляхом 

відкритого голосування головою зборів  Заболотну О.Ф., голову 

профспілкового комітету, секретарем зборів Шевчук В.Т., заступника 

директора з НВР. 

Результати голосування: «за» - одноголосно. 

УХВАЛИЛИ:  

1. Обрати головою зборів Заболотну О.Ф. 

2. Обрати  секретарем зборів Шевчук В.Т. 

2. СЛУХАЛИ: 

Заболотна О.Ф., голова зборів, запропонувала обрати лічильну комісію в 

кількості двох чоловік. 

ВИСТУПИЛИ: 

Маєвська Р.М., учитель української мови та літератури, запропонувала 

до складу лічильної комісії обрати Зайця Р.О., вчителя трудового навчання та 

Крук Т.Є., вчителя біології. 

 Результати голосування: «за» - одноголосно. 

УХВАЛИЛИ:  

1. Обрати лічильну комісію у складі голови комісії Зайця Р.О., вчителя 

трудового навчання та члена комісії Крук Т.Є., вчителя біології. 

3. СЛУХАЛИ: 

Волянюк М.А.,  директор школи, прозвітувала про свою роботу як 

керівника навчального закладу  за 2022-2023 навчальний рік. Марія 
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Анатоліївна  побудувала  звіт відповідно до «Абетки директора» за 4 

розділами: 

І. Освітнє середовище закладу освіти 
IІ. Система оцінювання здобувачів освіти 

ІІІ. Педагогічна діяльність  

ІV. Управлінські процеси  

Керівник ліцею детально розповів присутнім членам колективу, батькам, 

представникам громадськості про свою роботу відповідно до кожного 

розділу. Сказала про досягнення 2022-2023 навчального року, вказала на те, 

що було не зроблено за цей період, над чим треба працювати протягом 

наступного навчального року. 

Підсумовуючи сказане, Марія Анатоліївна подякувала усім учасникам 

зборів за співпрацю, взаємоповагу та підтримку в усіх починаннях.  

ВИСТУПИЛИ: 

Заболотна О.Ф., голова профспілкового комітету, зазначила, що 

директор школи Волянюк М.А. працює спільно з профспілковою 

організацією, дотримується Колективного договору, спільно вирішує 

питання внутрішнього розпорядку. У трудовому колективі немає конфліктів. 

Оксана Феофанівна подякувала директору за співпрацю. Запропонувала 

присутнім підтримати звіт керівника ліцею. 

Гиль І.П., староста Бужанівського старостинського округу, сказав, що 

директор ліцею – образ сучасного керівника. Як керівник директор підтримує 

всі інноваційні пропозиції вчительського й учнівського колективів. 

Запропонува присутнім підтримати звіт керівника ліцею. 

Пірог В.М., вчитель початкових класів, класний керівник 2 класу, від 

імені всіх  учителів початкових класів, батьків та класних керівників  

подякувала за розуміння та співпрацю,  допомогу у вирішенні питань, які 

виникали протягом навчального року. Запропонувала присутнім підтримати 

звіт керівника ліцею. 

Сокол О.О., мама учениць 4 і 6 класів, сказала, що директор ліцею в усіх 

важливих рішеннях, що стосуються організації освітнього процесу, 

дослухається до думки батьків, разом з педагогічним колективом створили 

безпечне освітнє середовище для кожної дитини. Запропонувала присутнім 

підтримати звіт керівника ліцею. 

Лакиш О.О., начальник відділу освіти, молоді, спорту та охорони 

здоров’я Мар’янівської селищної ради, подякувала директору за організацію 

співпраці та взаєморозуміння усіх учасників освітнього процесу навчального 

закладу.  

Ольга Олександрівна зазначила, що директор працює творчо, плідно, 

натхненно. Побажала реалізації поставлених завдань в наступному 

навчальному році та запропонувала присутнім підтримати звіт керівника 

ліцею. 

УХВАЛИЛИ: 

 1. Звіт директора Волянюк М.А. взяти до відома. 
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4.СЛУХАЛИ: 

  Заєць Р.О., голова лічильної комісії, повідомив про результати  

таємного голосування щодо оцінки діяльності директора  Волянюк М.А. Він 

зазначив, що роботу директора  за 2022-2023 навчальний рік вважають 

задовільною 37 (тридцять сім) осіб, незадовільною – 0 (нуль). 

УХВАЛИЛИ: 

1. Управлінську діяльність  директора Волянюк М.А. за 2022-2023 

навчальний рік вважати задовільною. 

2. Розмістити звіт директора школи про свою діяльність за підсумками 

2022/2023 навчального року та протокол засідання загальних зборів 

трудового колективу та громадськості на сайті навчального закладу у 

триденний срок з дня їх проведення. 

                         

Голова зборів                                Оксана ЗБОЛОТНА 

 

Секретар зборів Валентина ШЕВЧУК 


